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Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake sluiting STA-PAL

Geachte fractieleden,

Bij brief van 15 mei 2020, bij ons ingekomen op 18 mei 2020, heeft u op grond 
van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad vragen gesteld 
inzake sluiting Sta-Pal.
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1) Bent u het met ons eens dat ontmoetingsplaatsen/huiskamers een 
vitale functie vervullen in buurten en wijken? En dat Sta-Pal voor vele 
bewoners een belangrijke ontmoetingsplek is - en eigenlijk de enige 
ontmoetingsplek is in de binnenstad?

Antwoord Wij onderschrijven uw mening dat ontmoetingsplaatsen een belangrijke 
functie vervullen voor onze inwoners. In Centrum Noordflank zijn dit 
o.a. voorzieningen als de bibliotheek, de Eendracht (Noordendijk), het 
Energiehuis, gemeenschappelijke ruimten in wooncomplexen (bv. de 
binnentuin van de Schouwstock) en commerciële gelegenheden. 
Wij ontkennen niet dat Sta-Pal voor een groep bewoners een 
belangrijke functie heeft; het betreft echter een locatie waar slechts 
een beperkte groep ouderen gebruik van maakt. 
Als uitwerking van het Wmo-beleidsplan is er een uitvoeringplan voor 
ontmoetingsplekken in voorbereiding. Hierin wordt gekeken naar de 
aanwezigheid en spreiding van ontmoetingsplekken in de wijken, het 
functioneren en eventuele aandachtspunten. Het uitgangspunt is dat 
de ontmoetingsplaatsen toegankelijk zijn voor alle inwoners van 
Dordrecht. Daarbij staan wij open voor burgerinitiatieven die zich 
richten op ontmoeting, zoals bijvoorbeeld het Vogelnest, DOOR en de 
nog te openen koffiecontainer in Stadspolders en ondersteunen wij 
deze waar mogelijk. 

Vraag 2) Bent u bereid om met Stichting Het Spectrum in gesprek te gaan over 
het openhouden van Sta-Pal?

Antwoord Het Spectrum huurt ruimten van o.a. Trivire voor ontmoetingsplekken 
in de stad, zo ook Sta-Pal. De gemeente heeft geen subsidierelatie met 
het Spectrum voor de exploitatie van deze ontmoetingsruimten.

Er worden al sinds 2016 gesprekken gevoerd met Stichting Het 
Spectrum over de invulling van de zgn. plinten, w.o. Sta-Pal. Deze 
gesprekken, waaraan ook Trivire deelneemt, lopen nog steeds. 

Uiteraard worden deze betrokken bij het eerdergenoemde 
uitvoeringsplan. 
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Vraag 3) Wilt u meedenken over de mogelijkheden om Sta-Pal open te houden?
Bijvoorbeeld samenwerking met andere partijen en mogelijkheden voor  
bezoekers aan onze binnenstad die via waterbus komen?

Antwoord In samenspraak met Het Spectrum en Trivire is in de afgelopen jaren 
de keuze gemaakt om te investeren in twee locaties, Sta-Pal en 
Sterrenwiel. Het Spectrum heeft in 2017-2019 een incidentele subsidie 
ontvangen met de opdracht om binnen drie jaar van de locatie een 
gezellige, levendige plek voor de wijk te maken in samenwerking met 
andere organisaties. Ondanks de inspanningen van het Spectrum en de 
investering van de gemeente is het niet gelukt de wijk (zowel bewoners 
als samenwerkingspartners) naar binnen te halen.

Zowel het Spectrum als de gemeente signaleerden dat er geregeld 
spanningen waren tussen bezoekers en het wijkcentrum een weinig 
open karakter naar de omgeving had.

Sta-Pal voorziet weliswaar in de behoefte van een beperkte groep 
oudere bezoekers, maar sluit niet aan bij onze ambitie voor een 
bredere wijkfunctie voor verschillende doelgroepen.

Vraag 4. Wat is er nodig om Sta-Pal weer te openen en open te houden?

Antwoord Voor het open houden van Sta-Pal op de wijze zoals het Spectrum dit 
deed zijn structurele financiële middelen nodig voor huisvestingslasten 
en personele inzet (inschatting: € 100.000,- ― € 120.000,-). Daarbij 
speelt de vraag welke organisatie het beheer en de programmering op 
zich kan nemen.

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

J. Scholten A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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